
Mötesprotokoll 2015-11-30

Deltagare: Ann-Marie Dahlblom Alexandra Edström Joakim edström
Jeanette Stenmark Camilla Eriksson Dieynaba Drammeh
Gudrun Lindberg Ulrika Lindeberg Jenny Crosby
Annki Wahlström Monia Choul
Thomas Sandström Yehdega Girmay

§ 106 Mötets öppnande Ordförande Ann-Marie Dahlblom öppnade mötet.
§ 107 Fastställande av 

dagordning.
 Dagordningen fastställdes.

§ 108 Föregående 
mötesprotokoll.

 Bordläggs till nästa möte.

§ 109 Uppföljning av beslut.  Klyvsågs inköp gör på nästa års budget, borrboxen är 
fortfarande aktuell och mjuka bollar är inköpta.

§ 110 Ekonomi.  Vår kassör Gudrun redovisar ekonomin.
§ 111 Våra lokaler.  Kandidatvägens lokal ska pyntas och i gymnastiken har vi 

silverfisk och ulrika behöver hjälp attta ut den stora 
boxbollem som tyvärr möglat. Glädjande är att den stora 
hobbyn används flitigt.

§ 112 Hemsidan (kvartersradet-
grannen)

 Thomas har lite småfix att göra annars allt som vanligt.

§ 113 Övriga inköp. Papper, gem och laminatpapper från NKV måste köpas in, 
reka hämats hos kvartersvärden. Lampor till lokalerna 
fönsterlampor köps in.

§ 114  Övriga Frågor.  Hur går det egentligen med våra balkonger? en fråga för 
de ansvariga att svara på.

§ 115 Nästa styrelsemöte. Söndag den 6/12 kl.17.00 på Språkgränd 22-23
§ 116 Mötet avslutats.  Ann-Marie förklarar mötet avslutas.
§
§
§
§

Vid tangenterna:

Alexandra Edström


